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4- IMPULS I CONTROL DE 

L'ACCIÓ POLÍTICA DEL GOVERN 

4.4.1 Preguntes 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 

setembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Pere López Agràs, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 15 de setembre 

del 2015, relativa a la negativa a cedir l’Estadi 

Nacional per al partit d’Europa League entre el 

Lusitans i el West Ham i d’acord amb els articles 18 

i 129 del Reglament del Consell General ha acordat 

admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. 

Núm. 867). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a la 

negativa a cedir l’Estadi Nacional per al partit 

d’Europa League entre el Lusitans i el West Ham 

El passat 22 de juny, el sorteig de la primera ronda 

prèvia de l’Europa League aparellava el representant 

del futbol andorrà, el Lusitans CF, amb el West Ham 

anglès, equip que milita a la Premier League i per 

tant d’un molt alt nivell que és poc habitual en 

aquestes eliminatòries.  

Donada la categoria de l’equip contrari i el fet de que 

el club britànic havia comunicat la intenció de 

desplaçar un nombre important de seguidors -es va 

parlar en un primer moment de fins a 2.000 

aficionats-, des del Lusitans CF es va sol·licitar al 

Govern la possibilitat de celebrar el partit de 

tornada, a disputar el 9 de juliol, a l’Estadi Nacional. 

Aquesta demanda va ser denegada.  

Atesa aquesta informació es demana: 

Quin són els motius pels quals es va donar resposta 

negativa a la petició del Lusitans CF de poder 

celebrar el partit de tornada de l’eliminatòria de 

l’Europa League contra el West Ham a l’Estadi 

Nacional? 

Consell General, 15 de setembre del 2015 

Pere López Agràs  

Conseller General socialdemòcrata del Grup 

Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 

setembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada per la M. I. Sra. 

Rosa Gili Casals, consellera general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 15 de setembre 

del 2015, relativa a la nova estació d’autobusos i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 868). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, consellera general del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula relativa a la nova estació 

d’autobusos 

El passat mes de febrer, just abans de les eleccions 

generals, el Govern demòcrata en funcions 

anunciava que ja havia tancat l’acord per a la creació 

de la nova estació nacional d’autobusos, que estaria 

ubicada en els terrenys de la Borda Nova. Sis mesos 

després, amb un mateix Govern demòcrata, sembla 

que el que estava tancat ja no ho està i que molts 

dubtes encara planen en aquest projecte. 

Atesa aquesta informació, 

Ens pot explicar el Govern en quin estat es troba el 

projecte per construir l’estació d’autobusos? 

Consell General, 15 de setembre del 2015 

Rosa Gili Casals  

Consellera General socialdemòcrata del Grup 

Parlamentari Mixt 
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Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 

setembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Pere López Agràs, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 15 de setembre 

del 2015, relativa a la distribució dels euros 

andorrans i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

869). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a la 

distribució dels euros andorrans 

El 20 de març del 2013 el ministre de finances i 

funció pública Jordi Cinca va anunciar en roda de 

premsa que l'1 de gener del 2014 començarien a 

circular els euros andorrans. Un dels punt de l'acord 

monetari aprovat el 2011. 

Lamentablement al voltant de l'emissió d'euros 

andorrans a dia d'avui s'acumulen molts i diversos 

dubtes: denúncies per suplantació d'identitat sense 

resoldre, retards en la distribució, especulació, 

desinformació,... 

El que havia de ser una oportunitat per projectar el 

nostre país a l'estranger, aquest cop en l'àmbit del 

col·leccionisme, està sent un despropòsit que malmet 

seriosament la imatge del nostre país. És tant greu la 

situació que fins i tot col·leccionistes externs es 

plantegen de presentar una queixa contra Andorra al 

Banc Central Europeu. 

Per tot plegat es demana: 

"En quin estat es troba la distribució dels lots d'euros 

andorrans de l'edició del 2014 i la resolució de tots 

els problemes que han anat sorgint". 

Consell General, 15 de setembre del 2015 

Pere López Agràs  

Conseller General socialdemòcrata del Grup 

Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 

setembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Gerard Alís Eroles, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 15 de setembre 

del 2015, relativa a la simulació “anunciada” del 

càlcul corresponent a l’import de la prestació de 

jubilació que rebran els treballadors públics una 

volta entrada en vigor la Llei 23/2014 i als 

reglaments de desenvolupament de dita llei i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 870). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa a la 

simulació “anunciada” del càlcul corresponent a 

l’import de la prestació de jubilació que rebran els 

treballadors públics una volta entrada en vigor la 

Llei 23/2014 i als reglaments de desenvolupament 

de dita llei 

En data 30 d’octubre de 2014 es va aprovar la Llei 

23/2014, del 30 d’octubre, qualificada de creació i de 

regulació del pla de pensions de la funció pública que 

entrava en vigor el passat 1 de juny. 

En diverses compareixences, tant en roda de premsa 

com en seu parlamentària, el Govern ha indicat que 

es trametria de manera individualitzada a cada 

funcionari una simulació del càlcul de la seva 

prestació de jubilació com a conseqüència de 

l’aplicació de la referida norma. 

Altrament el referit text legal preveu el seu 

desenvolupament reglamentari, i en particular 

l’elaboració d’un reglament regulador del procés de 

nomenament, substitució, remoció i renovació dels 

membres representants dels partícips en la comissió 

de seguiment del pla de pensions. 

Tanmateix, a data d’avui no ens consta que el referit 

reglament hagi estat elaborat ni tampoc que s’hagi 

tramés la simulació esmentada als funcionaris. 
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Vist l’exposat es demana,  

d’una banda, quan el Govern desenvoluparà 

reglamentàriament la llei 23/2014, i en especial 

elaborarà el regulador del procés de nomenament, 

substitució, remoció i renovació dels membres 

representants dels partícips en la comissió de 

seguiment del pla de pensions i, d’altra banda, quan 

el Govern procedirà a facilitar als funcionaris la 

simulació corresponent a la prestació de jubilació 

que rebran arran de l’aplicació de la norma 

esmentada?  

Casa de la Vall, 15 de setembre de 2015 

Gerard Alís Eroles  

Conseller General socialdemòcrata del Grup 

Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 

setembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Pere López Agràs, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 15 de setembre 

del 2015, relativa a les recomanacions emeses pel 

departament d’estat dels EEUU per lluitar contra 

el blanqueig i els crims financers i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 

ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 871). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a les 

recomanacions emeses pel departament d’estat 

dels EEUU per lluitar contra el blanqueig i els 

crims financers 

L’informe emès pel departament d’estat dels EEUU 

relatiu a l’anàlisi de la situació en que es troben les 

diferents  jurisdiccions internacionals en matèria de 

polítiques de lluita contra el blanqueig i els crims 

financers organitzats de l’any 2015 torna a recollir 

(en relació al nostre país) dues recomanacions que 

s’han mantingut en els darrers anys.  

En l’informe anomenat “Money Laundering and 

Financial Crimes - Country Database” des del 

departament d’estat dels EEUU es demana, d’una 

banda, l’adopció d’un sistema de reporting de les 

transaccions en divisa. 

Per altra banda, i cito literalment en el mateix 

informe es diu (de la mateixa manera que en els anys 

anteriors) que: “Andorra hauria d’esdevenir membre 

de la Convenció de Nacions Unides de Lluita contra 

la corrupció”. 

Es demana al Govern: 

Per què Andorra no ha pres en consideració les 

recomanacions provinents del departament d’estat 

dels EEUU esmentades? 

Consell General, 15 de setembre del 2015 

Pere López Agràs  

Conseller General socialdemòcrata del Grup 

Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 

setembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Carles Naudi d’Areny-Plandolit Balsells, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, per escrit de 

data 15 de setembre del 2015, relativa a les mesures 

que té previstes Govern per situar l’endeutament 

de l’Estat per sota del 40% i d’acord amb els articles 

18 i 129 del Reglament del Consell General ha 

acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 872). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, Carles Naudi d’Areny-Plandolit 

Balsells, conseller general del Grup Parlamentari 

Liberal, d’acord amb el que disposa el capítol quart 

del títol IV del Reglament del Consell General, 

formulo la següent pregunta, perquè sigui resposta 

pel Govern, de forma oral com preveu l’article 130 

de l’esmentat Reglament, davant el Ple del Consell 

General. 

Llegida la informació que es desprèn de l’avaluació 

de Fitch Ratings, es posa de manifest que 

l’endeutament del Govern era del 41% al 2014 i 
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fan un pronòstic de què aquest es situï en el 

42,7% a mitjan 2015. 

Quines mesures té previstes Govern per situar, com 

es desprèn de la Llei 32/2014, del 27 de novembre, 

de sostenibilitat de les finances públiques i 

d’estabilitat pressupostària i fiscal, l’endeutament de 

l’Estat per sota del 40%? 

A Casa de la Vall el 15 de setembre de 2015 

Carles Naudi d’Areny-Plandolit Balsells  

Conseller general 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 

setembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Carles Naudi d’Areny-Plandolit Balsells, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, per escrit de 

data 15 de setembre del 2015, relativa al cost de 

l’avaluació del rati sobre Andorra per part de 

Fitch Ratings i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

873). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, Carles Naudi d’Areny-Plandolit 

Balsells, conseller general del Grup Parlamentari 

Liberal, d’acord amb el que disposa el capítol quart 

del títol IV del Reglament del Consell General, 

formulo la següent pregunta, perquè sigui resposta 

pel Govern, de forma oral com preveu l’article 130 

de l’esmentat Reglament, davant el Ple del Consell 

General. 

En data 14 de setembre apareix als mitjans de 

comunicació que l’empresa especialitzada en 

avaluacions, Fitch Ratings, per primera vegada ha 

avaluat i emès un rati sobre Andorra. 

Quin és el cost de l’avaluació per part de Fitch 

Ratings? 

A Casa de la Vall el 15 de setembre de 2015. 

Carles Naudi d’Areny-Plandolit Balsells  

Conseller general 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 

setembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Víctor Naudi Zamora, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 15 de setembre 

del 2015, relativa a saber la raó per la qual no s'ha 

complert el termini màxim de tres mesos previst 

en l'article 15 de la Llei qualificada 23/2014 que 

obliga a elaborar el reglament regulador del procés 

de nomenament, substitució, remoció i renovació 

dels membres representants dels partícips en la 

comissió de seguiment del pla de pensions i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 877). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general de SDP al Grup 

parlamentari mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern per a conèixer 

per quin o quins motius no ha complert amb les 

obligacions derivades de la Llei qualificada 

23/2014 del 30 d’octubre del 2014, i també 

conèixer les fites que s’ha fixat Govern per dotar 

aquest fons de pensions de tots els instruments 

necessaris a l’optimització de la política 

d’inversions dels actius dels fons de pensions de la 

funció publica. 

Motivació, 

La Plataforma Sindical, a través d’un escrit, va 

manifestar la seva preocupació en relació al no 

compliment, per part de Govern, d’algunes 

disposicions legals publicades al Butlletí Oficial del 

Principat d’Andorra en relació amb les obligacions 

derivades de la Llei Qualificada 23/2014 del 30 

d’octubre del 2014.  

Ateses les consideracions exposades, es pregunta 

Ens pot explicar Govern quina és la raó per la qual 

no s’ha complert el termini màxim de tres mesos 

previst en l’article 15 de la Llei Qualificada 23/2014, 

i que obliga el Govern, en la seva disposició final 

sisena, a elaborar el reglament regulador del procés 

de nomenament, substitució, remoció i renovació 
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dels membres representants dels partícips en la 

comissió de seguiment del pla de pensions?  

Consell General, 15 de setembre del 2015 

Victor Naudi Zamora  

Conseller General de SDP al Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 

setembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Víctor Naudi Zamora, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 15 de setembre 

del 2015, relativa a saber quines inversions en 

dipòsits a termini i amb durades que no suposin 

cap limitació respecte de la seva liquiditat ha 

realitzat Govern durant aquests 3 mesos i d’acord 

amb els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 878). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general de SDP al Grup 

parlamentari mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern per a conèixer 

per quin o quins motius no ha complert amb les 

obligacions derivades de la Llei qualificada 

23/2014 del 30 d’octubre del 2014, i també 

conèixer les fites que s’ha fixat Govern per dotar 

aquest fons de pensions de tots els instruments 

necessaris a l’optimització de la política 

d’inversions dels actius dels fons de pensions de la 

funció publica. 

Motivació, 

La Plataforma Sindical, a través d’un escrit, va 

manifestar la seva preocupació en relació al no 

compliment, per part de Govern, d’algunes 

disposicions legals publicades al Butlletí Oficial del 

Principat d’Andorra en relació amb les obligacions 

derivades de la Llei Qualificada 23/2014 del 30 

d’octubre del 2014.  

Ateses les consideracions exposades, es pregunta 

Quines inversions en dipòsits a termini i amb 

durades que no suposin cap limitació respecte de la 

seva liquiditat, ha realitzat Govern durant aquests 3 

mesos? 

Consell General, 15 de setembre del 2015 

Victor Naudi Zamora  

Conseller General de SDP al Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 

setembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Víctor Naudi Zamora, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 15 de setembre 

del 2015, relativa a saber quina és la partida 

pressupostària que tenia assegurada Govern en el 

pressupost 2015 i quina és l’execució 

pressupostària real fins la data per assumir totes 

les obligacions derivades de la Llei 23/2014 en la 

seva disposició final quarta i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 

ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 879). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general de SDP al Grup 

parlamentari mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern per a conèixer 

per quin o quins motius no ha complert amb les 

obligacions derivades de la Llei qualificada 

23/2014 del 30 d’octubre del 2014, i també 

conèixer les fites que s’ha fixat Govern per dotar 

aquest fons de pensions de tots els instruments 

necessaris a l’optimització de la política 

d’inversions dels actius dels fons de pensions de la 

funció publica. 

Motivació, 

La Plataforma Sindical, a través d’un escrit, va 

manifestar la seva preocupació en relació al no 

compliment, per part de Govern, d’algunes 

disposicions legals publicades al Butlletí Oficial del 

Principat d’Andorra en relació amb les obligacions 
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derivades de la Llei qualificada 23/2014 del 30 

d’octubre del 2014.  

Ateses les consideracions exposades, es pregunta 

Quina partida pressupostaria tenia assegurada el 

Govern en el Pressupost 2015 i quina és execució 

pressupostaria real fins la data per assumir totes les 

obligacions derivades de la Llei 23/2014 en la seva 

disposició final quarta? 

Consell General, 15 de setembre del 2015 

Victor Naudi Zamora  

Conseller General de SDP al Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 

setembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada per la M. I. Sra. 

Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera general del 

Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 15 de 

setembre del 2015, relativa als problemes legals per 

a la biotecnologia i d’acord amb els articles 18 i 129 

del Reglament del Consell General ha acordat 

admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. 

Núm. 880). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera 

general de Socialdemocràcia i Progrés del Grup 

parlamentari mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa als 

problemes legals per a la biotecnologia 

La manca d’un marc jurídic i legal que reguli el 

sector de la biotecnologia genera dificultats en el 

desenvolupament de les activitats empresarials 

relacionades amb aquest sector provocant una 

inseguretat jurídica pel desconeixement de quina 

posició política Andorra adopta en aquesta matèria. 

El Comitè de Bioètica ha de ser l’ organisme cabdal 

per al progrés en matèria científica, ètica i biomèdica 

a Andorra, i tot i que la Ministra de Salut en 

l’anterior sessió de control al govern ja va destacar la 

gran feina que estaven desenvolupant, el secretisme i 

la manca de comunicació amb les empreses 

relacionades amb la biotecnologia provoca dificultats  

en el desenvolupament de les seves activitats. 

Ateses les consideracions exposades, es pregunta 

Ens pot explicar Govern, si té previst presentar una 

regulació legislativa que pugui donar seguretat 

jurídica a les activitats en biotecnologia que es 

puguin desenvolupar a Andorra? 

Pensa Govern signar i ratificar el Conveni d’Oviedo? 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2015 

Sílvia Eloïsa Bonet Perot  

Consellera general de Socialdemocràcia i Progrés 

Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 

setembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada per la M. I. Sra. 

Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera general del 

Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 15 de 

setembre del 2015, relativa a la documentació 

policial trobada al Carrer de les Boïgues i d’acord 

amb els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 881). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera 

general de Socialdemocràcia i Progrés del Grup 

parlamentari mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a la 

documentació policial trobada al Carrer de les 

Boïgues 

El passat 7 de setembre un mitjà de comunicació 

denunciava l’aparició de documentació policial 

sensible trencada manualment i escampada en una 

de les voreres al Carrer de les Boïgues.  Segons el 

rotatiu, en aquesta documentació es podia identificar 

la informació que contenien.  

Ateses les consideracions exposades, es pregunta 

En pot explicar Govern , si realment han succeït 

aquests fets i que ha passat? 
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En cas afirmatiu, quines mesures tenia la policia en 

el tractament i destrucció de documentació 

confidencial abans dels fets? 

Quines mesures de protecció de documentació 

confidencial s’han aplicat? 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2015 

Sílvia Eloïsa Bonet Perot  

Consellera general de Socialdemocràcia i Progrés 

Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 

setembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Jordi Gallardo Fernàndez, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 15 de 

setembre del 2015, relativa al total de la recaptació 

impositiva durant el 2014 i el 2015 respecte de les 

previsions inicials del Govern i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 

ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 882). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat M. I. Sr. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

Reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa al total 

de la recaptació impositiva durant el 2014 i el 

2015 respecte de les previsions inicials del 

Govern. 

Vist que el Govern va anunciar a principis del mes 

d’agost un creixement del PIB durant el 2014 del 

2,2%, i una previsió de creixement de l’economia 

andorrana d’un 1,5% per a l’any 2015, atesa la 

previsió pressupostària del 2014 i del 2015 relativa 

als ingressos previstos en l’apartat impositiu, 

Es pregunta, 

Pot informar Govern del total recaptat durant l’any 

2014 i 2015 dels següents impostos: Impost de 

Societat (IS), Impost d’Activitats Econòmiques 

(IAE) i Impost General Indirecte (IGI), Impost de 

Rendes de No Residents (IRNR), així com de la taxa 

general al consum, respecte de la previsió inicial del 

Govern? 

Data: 15 de setembre de 2015 

Jordi Gallardo Fernàndez 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 

setembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Jordi Gallardo Fernàndez, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 15 de 

setembre del 2015, relativa a les mesures previstes 

pel Govern per reactivar l'economia interna i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 883). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat M. I. Sr. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

Reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa a les 

mesures previstes pel Govern per reactivar 

l’economia interna. 

Vist que el Govern va anunciar a principis del mes 

d’agost un creixement de l’economia andorrana d’un 

1,5% per a l’any 2015, 

Es pregunta, 

Pot informar Govern quines mesures ha previst 

implementar durant el 2015 i 2016 per ajudar al 

creixement dels sectors interns de l’economia 

andorrana? 

Data: 15 de setembre de 2015 

Jordi Gallardo Fernàndez 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 

setembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada per la M. I. Sra. 

Judith Pallarès Cortés, consellera general del Grup 
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Parlamentari Liberal, per escrit de data 15 de 

setembre del 2015, relativa al protocol previst per a 

l'arribada dels refugiats i quin nombre de persones 

es pensa donar acollida i d’acord amb els articles 18 

i 129 del Reglament del Consell General ha acordat 

admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. 

Núm. 884). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

La sotasignada M. I. Judith Pallarés Cortés, 

consellera general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

Reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta, perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General. 

En relació a les declaracions fetes pel M. I. Govern 

als mitjans de comunicació en què s’expressa la 

voluntat ferma d’acollir a un cert nombre de 

refugiats per tal de donar resposta a la crisi 

migratòria existent en aquests moments a Europa 

demano: 

Quin serà el protocol previst per a l’arribada dels 

refugiats i quin nombre de persones es pensa 

donar acollida? 

A Casa de la Vall, el 15 de setembre del 2015 

Judith Pallarés Cortés  

Consellera general 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 

setembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Jordi Gallardo Fernàndez, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 15 de 

setembre del 2015, relativa al cost total dels serveis 

relacionats amb la crisi de l'entitat Banca Privada 

d'Andorra i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

885). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M.I. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta, perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa al cost 

total dels serveis relacionats amb la crisi de 

l’entitat Banca Privada d’Andorra.  

Transcorreguts sis mesos de l’inici de la crisi de 

l’entitat Banca Privada d’Andorra, i atès que els 

treballs d’auditoria s’estan allargant en el temps més 

del que s’havia anunciat inicialment, 

Es pregunta,  

Pot informar Govern del cost total dels serveis 

contractats a data d’avui (factures emeses i 

cobrades així com factures emeses i no cobrades) 

relacionats amb l’afer BPA, desglossant les 

partides entre els organismes de l’AREB, l’INAF i 

el Govern? 

Jordi Gallardo Fernàndez 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 

setembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Jordi Gallardo Fernàndez, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 15 de 

setembre del 2015, relativa al nombre de persones 

contractades pel Govern com a personal de 

l'Administració pública i d’acord amb els articles 18 

i 129 del Reglament del Consell General ha acordat 

admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. 

Núm. 886). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M. I. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta, perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General. 
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Pregunta que es formula al Govern relativa al 

nombre de persones contractades pel Govern com 

a personal de l’administració pública.  

Vist que les dades del Departament d’Estadística 

referent al nombre de llocs de treball per activitat, en 

la categoria referent a Administració Pública i 

Seguretat Social, durant el període comprés entre el 

mes de febrer del 2015 i el mes de juny, 

Es pregunta,  

Pot informar Govern del nombre de persones 

contractades pel Govern com a personal de 

l’administració pública, i quina ha estat la 

modalitat de contractació d’aquestes persones en 

el període comprés entre el febrer i l’agost del 

2015? 

Data: 15 de setembre de 2015 

Jordi Gallardo Fernàndez 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 

setembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Jordi Gallardo Fernàndez, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 15 de 

setembre del 2015, relativa al nombre de persones 

contractades pel Govern i els comuns procedents 

del servei d'ocupació i d’acord amb els articles 18 i 

129 del Reglament del Consell General ha acordat 

admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. 

Núm. 887). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M. I. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta, perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa al 

nombre de persones contractades pel Govern i els 

comuns procedents del servei d’ocupació.  

Vista la publicació dels indicadors del Govern el 

passat 10 de setembre segons els quals el nombre de 

demandants en recerca al Servei d’Ocupació és un 

22,8% menys que el maig del 2014, 

Atesos aquests antecedents, es pregunta,  

Pot informar Govern del nombre de persones 

contractades pel Govern i els comuns procedents 

del servei d’ocupació entre el període 1 de gener 

del 2015 i 31 d’agost del 2015? 

Jordi Gallardo Fernàndez 

5- ALTRA INFORMACIÓ 

5.2 Convocatòries 

Avís 

El proper dia 24 de setembre del 2015, dijous, a les 

16.00h, se celebrarà una sessió ordinària del Consell 

General, amb l’ordre del dia següent: 

Punt Únic: Preguntes al Govern amb resposta oral, 

(segons llistat annex). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

Llistat de preguntes al Govern amb resposta oral 

disponibles per a la sessió del dia 24 de setembre 

del 2015 

1- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Pere López Agràs, conseller general del 

Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 15 de 

setembre del 2015, relativa a la negativa a cedir 

l’Estadi Nacional per al partit d’Europa League 

entre el Lusitans i el West Ham, (Reg. Núm. 867). 

2- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

per la M. I. Sra. Rosa Gili Casals, consellera general 

del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 15 de 

setembre del 2015, relativa a la nova estació 

d’autobusos, (Reg. Núm. 868). 

3- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Pere López Agràs, conseller general del 

Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 15 de 

setembre del 2015, relativa a la distribució dels 

euros andorrans, (Reg. Núm. 869). 

4- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Gerard Alís Eroles, conseller general del 

Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 15 de 

setembre del 2015, relativa a la simulació 

“anunciada” del càlcul corresponent a l’import de 

la prestació de jubilació que rebran els treballadors 

públics una volta entrada en vigor la Llei 23/2014 

i als reglaments de desenvolupament de dita llei, 

(Reg. Núm. 870). 
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5- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Pere López Agràs, conseller general del 

Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 15 de 

setembre del 2015, relativa a les recomanacions 

emeses pel departament d’estat dels EEUU per 

lluitar contra el blanqueig i els crims financers, 

(Reg. Núm. 871). 

6- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Carles Naudi d’Areny-Plandolit Balsells, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 15 de setembre del 2015, relativa a les 

mesures que té previstes Govern per situar 

l’endeutament de l’Estat per sota del 40%, (Reg. 

Núm. 872). 

7- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Carles Naudi d’Areny-Plandolit Balsells, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 15 de setembre del 2015, relativa al 

cost de l’avaluació del rati sobre Andorra per part 

de Fitch Ratings, (Reg. Núm. 873). 

8- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Víctor Naudi Zamora, conseller general 

del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 15 de 

setembre del 2015, relativa a saber la raó per la 

qual no s'ha complert el termini màxim de tres 

mesos previst en l'article 15 de la Llei qualificada 

23/2014 que obliga a elaborar el reglament 

regulador del procés de nomenament, substitució, 

remoció i renovació dels membres representants 

dels partícips en la comissió de seguiment del pla 

de pensions, (Reg. Núm. 877)). 

9- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Víctor Naudi Zamora, conseller general 

del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 15 de 

setembre del 2015, relativa a saber quines 

inversions en dipòsits a termini i amb durades que 

no suposin cap limitació respecte de la seva 

liquiditat ha realitzat Govern durant aquests 3 

mesos, (Reg. Núm. 878). 

10- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Víctor Naudi Zamora, 

conseller general del Grup Parlamentari Mixt, per 

escrit de data 15 de setembre del 2015, relativa a 

saber quina és la partida pressupostària que tenia 

assegurada Govern en el pressupost 2015 i quina 

és l’execució pressupostària real fins la data per 

assumir totes les obligacions derivades de la Llei 

23/2014 en la seva disposició final quarta, (Reg. 

Núm. 879). 

11- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada per la M. I. Sra. Sílvia Eloïsa Bonet Perot, 

consellera general del Grup Parlamentari Mixt, per 

escrit de data 15 de setembre del 2015, relativa als 

problemes legals per a la biotecnologia, (Reg. 

Núm. 880). 

12- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada per la M. I. Sra. Sílvia Eloïsa Bonet Perot, 

consellera general del Grup Parlamentari Mixt, per 

escrit de data 15 de setembre del 2015, relativa a la 

documentació policial trobada al Carrer de les 

Boïgues, (Reg. Núm. 881). 

13- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 15 de setembre del 2015, relativa al 

total de la recaptació impositiva durant el 2014 i 

el 2015 respecte de les previsions inicials del 

Govern, (Reg. Núm. 882). 

14- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 15 de setembre del 2015, relativa a les 

mesures previstes pel Govern per reactivar 

l'economia interna, (Reg. Núm. 883). 

15- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada per la M. I. Sra. Judith Pallarès Cortés, 

consellera general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 15 de setembre del 2015, relativa al 

protocol previst per a l'arribada dels refugiats i 

quin nombre de persones es pensa donar acollida, 

(Reg. Núm. 884). 

16- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Jordi Gallardo Fernàndez, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, per escrit de 

data 15 de setembre del 2015, relativa al cost total 

dels serveis relacionats amb la crisi de l'entitat 

Banca Privada d'Andorra, (Reg. Núm. 885). 

17- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Jordi Gallardo Fernàndez, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, per escrit de 

data 15 de setembre del 2015, relativa al nombre de 

persones contractades pel Govern com a personal 

de l'Administració pública, (Reg. Núm. 886). 

18- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 15 de setembre del 2015, relativa al 

nombre de persones contractades pel Govern i els 

comuns procedents del servei d'ocupació, (Reg. 

Núm. 887). 
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